
Хроника

 Епидемиолог Предраг Кон изјавио је данас да је у Београду готово 40 одсто
вакцинисаних и да се "скоро" стигло до колективног имунитета.

  

„Ако се настави овакав тренд пада новозаражених и раст вакцинисаних, што се тиче
Београда, ја сам јако оптимистичан, а слична ситуација је и у Новом Саду“, рекао је Кон
за РТС.

  

Кон, који је и члан Кризног штаба Владе Србије, оценио је да је вакцинација
„најзначајнија мера“ која утиче на ток епидемије.

  

„У односу на свет, ми заиста имамо прилику да успемо. Циљ нам је да се број
новозаражених спусти у свим градовима и да људи схвате да је вакцина једини излаз.
Могу да бирају или вирус или вакцина, нема измедју“, рекао је Кон.

  

Упитан које мере би могле да буду разматране на следећој седници Кризног штаба, Кон
је рекао да не треба уводити нове мере, али ни олакшице.
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